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PROCES - VERBAL
privind sinteza-dezbaterilor $edinlei ordi[are a co[siliului Locar al orasului Bumbesti - Jiu,
convocat conform prevederilor art, 134, alin. 1, lit. a din OUG nr. 57 / 2019 privind Codul

Administrativ, ill,tocmit^ astazi 2j.12.2022

Convocarea s-a efectuat in baza Dispozitiei nr,36g I 21,12,2022, emisa de primarul Orasului
Bumbesti - Jiu, instiintarea si convocarea consilierilor efectuindu-se prin comunicarea invitatiilor in scris
la domiciliul fiecarui consilier, prin delegatii primariei.

.. Din jnvitatiil€ transmise impreuna cu materialele de sedinta, consilierii au luat cunostinta de
ordinea de zi a sedintei, data. ora si loculdcsfasurarii acesleia.

Presedintele de sedinta este dl Borcan Cristian Claudiu.
prezenta Ia sedinta a consilierilor locali, precizind ca au raspuns
consilieri localiin functie, din totalul de l5 consilieri.

La sedinta mai participa dna Riiosu Simona - sef serviciu
specialitate al Primarului, dl paul Malaiaru _ operator inregistrari
Georgian Lucian si Beregan Cosmin, cetateni ai orasului Bumbeii - Jiu,

La invitatia presedintelui de sedinta, dl primar prezinta Ordinea de Zi a sedintei, astfel :L Proiect 
.de. 

hotarire privind aprobarea salariilor de bazl pentru functionarii publici gi personalul

:ntru:ty{ din cadrur famiriei ocupa(ionale "Administralie" din aparatul de.peiiulitat" ar irimarurui
Y:1tr,,:l YjTl"J::Jir,. sewiciite.pubtice si institutiile autoritatilor publice locate, valabite incepand curuna ranuarre 

^2_u2J 
_ initiator primar constantin Bobaru. Intocmesc raport de avizare toate comisiile despeclalltale aie CL:

l llj:l o" **': privind aprobarea conditiilor in vederea emiterii Acordului de reabilitare pentru

:9cret1t1r: 
care exproateaza si transporta materiare de oariera pe drumurile ce apatin orasului Bum'besti -Jru - lnrtrator primar constantin Bobaru. rntocmesc raport de avizare toate comisiile de specialitate ale cL;

3' Proiect de hotarire privind trecerea dir domeniul.pubric in domeniul privat al uAT orat Bumbe$ti-Jiu a unorimobile inscrise in cF nr. 38967 Bumbesti Jiu - initiator primar constantin Bouaru, Intocmesc raport dea\ iza re loare comisiile de specialilate ale CL;

4. Interpelari, intrebari, petitii, alte probleme care se supun atentiei consiliului.

Supusa la vot, ordinea de zi este aprobata cu I5 voturi pentru.

Punctul L Prez:tnta dl Drimar Comisiile de speoiaiitate ale CL au avizat favorabil proiectul dehotarire. Discutii ? Dl Borcan'- ma intreb d. ,"de ; ;; ii;ri prUfi"if l"1r*" Sadu s_au majoratsalariile, dar s-au facut in functie de comenzi, de productie. S" fi ;G;;;1.;"rtul acesta este:, mana
cereasca ,, !

Dl Dadalau Dumitru - am inteles ca aceste salarii cuprind totul si ca nu exista alte sporu la acestea.Dl primar - am incercat sa corelam aceste salarii iu munca desfasurata in fie;are compadment si pefiecare post, tinind seama de impoltanta muncii si complexitatau u""at"iu. iupus ta vot, proiectul dehotarire este adoptat cu ) 5 voturi pentru .

Secretarul general al orasului face
PREZENT l5 consilieri din cei t5

BFC din cadrul aparatului de
audio-video si domnii Udrescu

r--_-___------"

JUDETUL GOR.I
I,OCAL AL ORA$ULUI ]JU]{BE$TT - JIU



. Pukctul 2. Prezinta d] primar. Comisiile de specialitate are cL au avizat favorabir proiectul de
hotarire Discutii ? Dl ciuclea Petre - vorbesc in numire cornisiei din care fac parte si vin cu propuner.ea
de a se face o analiza trimestriala privind stadiul realizarii masurilor din proieciul de hotarare, propunere
care sa fie introdusa in hotarare, asa cum am votat in comisie. cred ca ar mai trebui sa se iaca si r.rn
sistem de monitorizare si control al traficului - semaforizare, intrucit acesta este, si va {i si mai intens
pentru ca se concesioneaza noiperimetre de exploatare.
Dl primar- este foade buna propunerea dvs si vom incerca sa o cuantificam prin prciectul de buget local,
intrucit aceasta presupune cheltuioli.
Dl Borcan Marius - acesti oameni de afaceri stiu sa scoata bani din piata seaca. solutia este crearga unui
drum adiacent pe care sa se devieze traficul greu pentru a evita pioducrea de neplaceri cetatenilor din
zona,
Dl p maa reia, in viziunea executivului, prezentarea rezolvarii acestei situatii.
Dl Beregan Cosmin cere presedintelui de sedinta sa i se acorde cuvintul si lam sa mai accepte
incuviintarea sau refuzul acestuia isi incepe logosul cu privire Ia masurire si temenele dispuse piin
proiectul de hotarare, intrcbind daca exista vreun dooumint din care sa reiese analiza acestor misuri
pentru anii anterio.i si daca a fost adus la cunostinta consiliului local. Am pafticipat la sedinta comisiei
dlui ciuclea si propunerea comisiei a fost facuta la sugestia mea. Imineaza piesedintelui de sedinta si dlui
consilier Borcan Marius cite un CD cu niste inregistrati.
Dl primar cere presedintelui de sedinta sa aplice prevederile legale referitoare la desfasurarea sedintelor
de consiliu local, respectiv interzicerea dialogului cu cetatenii-care participa la sedinta si care au doar
dreptul sa asiste Ia lucrarile acesteia, nicideoum sa perturbe desfasuraria sedintei in vreun fel.
Dl Borcan Marius dna contabil, intreb si eu : firmele astea platesc impozite la primaria Bumbesti -Jiu ?
Dna Riiosu Simona, sefserviciu Buget finante, raspunde afirmativ.
Dl primar aceste firme odata cu schimbarea legislatiej au un aport deosebit la bugetul local p n plata a
40 % din redeventa datomta pentru exploatarea rocilor granitice, aprox. l0 miliard; lei vechi pentru anul
acesta. Supus la vot, pro iectu I de hotarirc este ad optat cu I 5 voturi pentru.

. _Puncrrl 3. Prczinta dl primar. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de
hotarire. Nu mai sint alte discutii. Supus la vot, proiectul de hotarire este adoptat cu l5 voturipentru.

Purlctul 4.lntetpelari, inkebari, raspunsuri, petitii, orice alte probleme de interes local.DI. Udrescu Georgian Lucian cere cuvintul si reia in discntie u; subiect pe care l-a prezentat si dl
Beregan cosmin in sedinta precedenta a corsili,rui local, cu privire la o petitii, Ia care zice dinsul ca nu a
primit raspuns.
Dl primar intreaba la care petitie nu s-a raspuns ? De ce nu s-a raspuns ?
Secretarul general al orasului afirma ca s-a raspuns la solicitarea ietentilor asa cum au cerut.
Petitionarii sustin in continuare ca nu au primit raspuns, si ca daca l-ar fi primit ei nu ar mai veni la
sedintele consiliului .

Lucrarile sedintei se incheie.

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Consilier,

Ing. BORCA

CONTRASEMNEAZA,
PentrtI vcridicitatea celor consemnate

SECRXTAR GENERAL,
JT.NICOLAE BUCSENARU
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